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 Încheiat azi 30 martie 2012, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Alba-Iulia. 

 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 267/2012 a Primarului 

municipiului  Alba-Iulia. 

 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local sunt publice. 

 Vasile Cornea: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 20 consilieri, aşadar 

şedinţa noastră este legal constituită. Domnul Barbonţa Cristian Gelu este validat în 

funcţia de consilier local  la proiectul nr. 2 al ordinii de zi” 

 Marcel Jeler: “Supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din 6 februarie 

2012,  al şedinţei extraordinare din 28 februarie 2012 şi al şedinţei extraordinare din 

data de 20 martie 2012. Cine este pentru aprobarea acestor procese verbale?” 

 "Fiind supuse la vot acestea au fost votate cu 20 voturi pentru." 

 Vasile Cornea: "Pentru început supun la vot modalitatea de vot. Propun vot 

deschis prin ridicare de mână. Cine este pentru?" 

 "Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 Vasile Cornea: "Pe ordinea de zi avem 38 proiecte de hotărâre. Suplimentar au 

fost introduse proiectele nr. 39, 40, 41 şi 42, după cum urmează: 

 39. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de ordine şi siguranţă 

publică al municipiului Alba-Iulia. 

 40. Proiect de hotărâre privind susţinerea financiară a Colegiului Tehnic 

"Alexandru Domşa"  Alba-Iulia de către Consiliul local al municipiului Alba-Iulia în 

vederea derulării proiectului "Maşina ta, o repar eu!" din cadrul POSDRU, AP 2 

"Corelarea învăţării pe tot parcursul vieţii  cu piaţa muncii", D.M.I. 2.1 "Tranziţia de 

la şcoală la o viaţă activă". 

 41. Proiect de hotărâre privind prelungirea schimbului de destinaţie a clădirii 

fostului Grup Şcolar Metalurgic Alba-Iulia, situat în strada Al. I. Cuza, nr. 23, 

municipiul Alba-Iulia în Incubator de Afaceri. 

 42. Proiect de hotărâre privind împuternicirea Primarului municipiului Alba-

Iulia pentru angajarea unui expert judiciar. 

 Proiectul nr. 28. Transmiterea în folosinţă gratuită către Poliţia Locală a 

municipiului Alba Iulia a unui spaţiu situat în incinta Stadionului Unirea Alba este 

retras de pe ordinea de zi.”  

 Vasile Cornea: "Supun la vot dacă sunteţi de acord cu aceste modificări şi 

completări aduse ordinii de zi." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 Vasile Cornea: "Şi acum vă prezint următorul 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 



 

 I. Diverse. 

 II. Proiecte de hotărâri privind:  

 

 1. Demisia domnului Breaz Valer Daniel din funcţia de consilier local al 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia.  

 2. Validarea unui mandat de consilier.  

 3. Modificarea Hotărârii nr. 137/2011 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia privind aprobarea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozite şi taxe locale, 

alte taxe asimilate, taxe speciale precum şi amenzile aplicabile în anul 2012.  

 4. Acordarea de facilităţi fiscale unei asociaţii. 

 5. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

 6. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

 7. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

 8. Neacordarea de facilităţi fiscale  unei persoane fizice. 

 9. Aprobarea documentaţiei tehnico-economice – faza Studiu de fezabilitate 

pentru obiectivul : „Extindere reţea de apă şi canalizare, deviere reţea apă transport 

strada Alexandru Odobescu şi Petre Ispirescu – municipiul Alba Iulia” 

 10. Aprobarea documentaţiei tehnico-economice – faza Studiu de fezabilitate 

pentru obiectivul : „Extindere reţea canalizare strada Izvorului – municipiul Alba 

Iulia”.  

 11. Aprobarea documentaţiei tehnico-economice – faza Documentaţie de 

avizare lucrări intervenţie pentru obiectivul : „Reabilitare reţele de apă şi branşament 

zona Tolstoi – municipiul Alba Iulia”. 

 12. Aprobarea bugetului suplimentar necesar a fi alocat pentru plata lucrărilor 

de reabilitare termică a blocurilor de locuinţe din cadrul programului naţional pentru 

obiectivul de investiţii : „Creşterea performanţei energetice a 7 blocuri de locuinţe cu 

226 apartamente din municipiul Alba Iulia”. 

 13. Trecerea din domeniul public în domeniu privat al municipiului Alba Iulia, 

scoaterea din funcţiune, casarea mijlocului fix – semnal intrare în oraş amplasat pe 

şoseaua Alba Iulia – Sebeş. 

 14. Completarea şi modificarea Anexei I a Hotărârii nr. 183/2009 a Consiliului 

local cu privire la aprobarea programului local multianual de creştere a performanţei 

energetice la blocurile de locuinţe din municipiul Alba Iulia.  

 15. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici fundamentaţi  în documentaţia 

de avizare lucrări de intervenţei pentru obiectivul : „Creşterea performanţei 

energetice a trei blocuri de locuinţe cu 264 apartamente din municipiul Alba Iulia”. 

 16. Aprobarea  documentatiei  tehnico – economice  faza „Documentatie  de  

avizare  a  lucrarilor  de  interventii”  pentru  obiectivul  “Refunctionalizare  

platforme  si  alei- zona  Tolstoi, mun. Alba  Iulia / Reabilitare  platforme  si  alei, 

inclusiv  retele  de  apa  si  canal – str. Septimius  Severus,  inclusiv  alei  si  racorduri  

de  relationare  cu  str. Calea  Motilor, str. Marcus  Aurelius,  str. Petru  Maior”.    

 17. Aprobarea cotizaţiei municipiului Alba Iulia la Asociaţia Intercomunitară 

de Dezvoltare Alba pe anul 2012.  

 18. Alocarea unor sume de bani pentru activităţi culturale. 



 19. Asigurarea sustenabilităţii proiectului Centrul Social de Urgenţă Alba. 

 20. Aprobarea criteriilor pentru repartizarea locuinţelor sociale. 

 21. Aprobarea criteriilor pentru repartizarea locuinţelor sociale destinate 

chiriaşilor evacuaţi sau care urmează a fi evacuaţi din locuinţele retrocedate foştilor 

proprietari. 

 22. Atribuirea denumirii unor străzi. 

 23. Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ):  

 Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal “LOCUINTE INDIVIDUALE SI 

REALIZARE ACCES, ALBA IULIA, STR. V. GOLDIS, NR.42B, solicitant POP 

LUCIAN VASILE, FLOREA FLORIN”, conform planului de situatie anexat, cu 

conditia ca la aprobare sa fie reglementat din punct de vedere judiric terenul destinat 

accesului la parcele.  

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUCTII INDUSTRIALE, SPAŢII DE DEPOZITARE SI 

SERVICII, ALBA IULIA, DRUM DE EXPLOATARE, solicitant GOMBOS 

REMUS”, conform planului de situatie anexat.  

 Art.3 : Avizează Planul Urbanistic Zonal “ MODIFICAREA 

REGLEMENTARILOR PUG AL MUNICIPIULUI ALBA IULIA SI 

INTRODUCERE PARTIALA IN INTRAVILAN ZONA DE LOCUINTE 

INDIVIDUALE, MICESTI - STR. AZUR, solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”, 

conform planului de situatie anexat. 

 Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal “ CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE IN REGIM INSIRUIT, CUPLAT, IZOLAT, ALBA IULIA, STR. 

GRIGORE VIERU, solicitant MOGA TRAIAN DANIEL, NISTOR DORIN, 

SUSMAN MARIA”, conform planului de situatie anexat.  

 Art.5: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ CONSTRUIRE LOCUINTE 

COLECTIVE P+2+M SI SPATII PT. COMERT SI SERVICII LA PARTER STR. 

MILENIUM, nr. 1, ALBA IULIA , solicitant EIDENMULLER ELENA”, conform 

planului de situatie anexat.  

 Art.6: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE CAMIN 

CULTURAL PACLISA, STR. CARPENULUI, NR.42B, solicitant MUNICIPIUL 

ALBA IULIA”, conform planului de situatie anexat.  

 Art.7: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “DEMOLARE CONSTRUCTIE 

EXISTENTA, CONSTRUIRE SPATIU LOCUINTE PREOTI SI CENTRU DE ZI 

PENTRU ELEVI, STR. BASARABIEI, NR.6, ALBA IULIA, solicitant FUNDATIA 

“CONGREGATIA SFANTUL IOSIF”, conform planului de situatie anexat.  

 Art.8: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE 3 LOCUINTE 

UNIFAMILIALE IN REGIM INSIRUIT, ALBA IULIA, STR. ALEEA BAISOARA, 

NR. 58, solicitant SC MARILUC SRL”, conform planului de situatie anexat, cu 

conditia ca distantele dintre limita laterala de 3,0m si retragerea fata de aliniament la 

str. Tibru de 6,0m sa fie raportate la volumul principal exceptand bowindourile ca 

elemente iesite ale fatadelor.  

 Art.9: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE SPALATORIE 

AUTO, STR. CALEA MOTILOR NR.160, solicitant DUTU LUCRETIA”, conform 

planului de situatie anexat.  



 Art.10: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE HALA 

PRODUCTIE  TAMPLARIE PVC SI IMPREJMUIRE, intravilanul MUNICIPIULUI 

ALBA IULIA, ALEE DIN STRADA AL. I. CUZA, solicitant SC GAMMA AXIAL 

SRL”, conform planului de situatie anexat.  

 Art.11: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “EXTINDERE CABINET 

MEDICAL, ALBA IULIA, STR. CLOSCA, Bl.3, solicitant SC MORARIU SRL”, 

conform planului de situatie anexat  

 Art.12: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE SI CREERE DRUM ACCES, ALBA IULIA  STR. DIMITRIE 

ANGHEL, F.N., solicitant LAPADUS ADRIAN, ADAM MIHAI, POJAR ADRIANA 

MARIA, ROMAN CLAUDIU SI ROMAN CRISTINA VIORICA”, conform 

planului de situatie anexat. 

 

 24. Aprobarea vânzării prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în 

Alba Iulia, str. Călăraşi, nr. 15. 

 25. Aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor spaţii situate în Oarda de 

Jos, str. Biruinţei, în clădirea fostului CAP. 

 26. Revocarea Hotărârii nr. 173/2008 a Consiliului local şi aprobarea închirierii 

prin licitaţie publică a imobilului – Centrala Termică nr. 31. 

 27. Aprobarea încheierii unui contract de constituire a dreptului de superficie şi 

acces la utilităţile publice asupra unui imobil (teren). 

 28. Transmiterea în folosinţă gratuită către Poliţia Locală a municipiului Alba 

Iulia a unui spaţiu situat în incinta Stadionului Unirea Alba.  

 29. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 7587/176/2010, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia.  

 30. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 1700/176/2012, aflat pe rol la 

Judecătoria  Alba Iulia.  

 31. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 994/176/2012, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

 32. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 10594/176/2011, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

 33. Atribuirea în proprietate  a terenului aferent caselor particulare. 

 34. Transmiterea dreptului de proprietate a terenului către Parohia Ortodoxă 

Română Cetate I Alba Iulia, str. Ion Alexandru.  

 35. Transmiterea în folosinţă gratuită a terenului aferent Parohiei Ortodoxe 

Cetate II. 

 36. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra CT 29. 

 37. Acceptarea donaţiei unui imobil (drum) de către Consiliul local al 

municipiului Alba Iulia pentru terenul situat în Francisca. 

 38. Parcelarea şi înscrierea dreptului de proprietate asupra unui teren situat pe 

str. Traian, nr. 8. 

 

         Iniţiator 

         Primar  

         Mircea Hava 



 

 II. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru 

luna aprilie 2012  

 

 Vasile Cornea: "Vă propun să începem cu ordinea de zi." 

 

 1. Demisia domnului Breaz Valer Daniel din funcţia de consilier local al 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia.  

 Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 80/2012. 

   

 2. Validarea unui mandat de consilier.  

  Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Este vorba de domnul Barbonţa Cristian Gelu şi completarea 

comisiei de buget. Având în vedere solicitarea Partidului Social Democrat, comisia vă 

rog!" 

 Maier Eugen: "Dau citire procesului verbal: 

 Proces verbal azi, 30 martie 2012, Comisia de validare aleasă de Consiliul local 

al municipiului Alba-Iulia prin Hotărârea nr. 217/2008, modificată şi completată prin 

Hotărârea nr. 208/2011 a Consiliului local al municipiului Alba-Iulia, în conformitate 

cu art. 31(3) din Legea nr. 215/2001 privind administraţia publică locală şi  ale art. 

96(9) din Legea nr. 67/2004 pentru alegerea autorităţilor administraţiei publice locale, 

republicată, Comisia constată că primul supleant de pe lista de supleanţi a partidului 

Social Democrat este domnul Barbonţa Cristian Gelu. 

 Prin adresa Partidului Social Democrat înregistrată sub nr. 19807/16. 03. 2012 

se arată că următorul suplenat de pe lista partidului mai sus amintit din alegerile 

locale din anul 2008 este domnul Barbonţa Cristian Gelu. 



 Am verificat împreună cu domnul secretar. 

 Faţă de cele prezentate mai sus, Comisia constată că au fost respectate 

dispoziţiile legale şi că nu sunt cazuri de incompatibilitate, fapt pentru care a hotărât 

să propună validarea mandatului de consilier a domnului Barbonţa Cristian Gelu." 

 Vasile Cornea: "Domnul Barbonţa, vă rog să depuneţi jurământul!" 

 Barbonţa Cristian Gelu: „Subsemnatul Barbonţa Cristian Gelu, consilier local 

în cadrul Consiliului local Alba-Iulia, jud. Alba, în conformitate cu prevederile art. 

32, ali. 1 din Legea nr. 215/2001 privind administraţia publică locală, modificată şi 

completată, depun în faţa Consiliului local al municipiului Alba-Iulia, următorul 

jurământ: Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună credinţă tot ce stă 

în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor municipiului Alba-Iulia. Aşa       

să-mi ajute Dumnezeu.” 

 Vasile Cornea: "Supun la vot cine este de acord cu validarea domnului 

Barbonţa Cristian Gelu în funcţia de consilier local?" 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 Vasile Cornea: "Articolul 2 din acelaşi proiect este completarea comisiei de 

specialitate a Consiliului local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ cu domnul Barbonţa Cristian Gelu. Supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 Vasile Cornea: "Din acest moment aveţi drept de vot, domnul Barbonţa!" 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 81/2012. 

 

 3. Modificarea Hotărârii nr. 137/2011 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia privind aprobarea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozite şi taxe locale, 

alte taxe asimilate, taxe speciale precum şi amenzile aplicabile în anul 2012.  

 Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Discuţii?" 

 Anuţa Şinar: "Este vorba de o modificare prin care instituim obligativitatea 

depunerii unei declaraţii. Codul Fiscal prevede că noi putem să facem prin şedinţă de 

Consiliu local, să-i obligăm pe agenţii economici pentru taxa de afişaj şi reclamă." 

 Vasile Cornea: "Dacă mai sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru şi o abţinere 

Barbonţa Cristian Gelu." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 82/2012 

 



 4. Acordarea de facilităţi fiscale unei asociaţii. 

 Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Anuţa Şinar: "Este vorba de Asociaţia Pakiv România. A fost depusă o cerere 

în cursul lunii ianuarie. Am amânat  jumătate din ea. Între timp am primit 

documentele la dosar, care atestă un contract de comodat între o persoană juridică şi 

această asociaţie, ceea ce înseamnă că este zero lei chiria. Şi ne-a adus o 

documentaţie prin care cheltuielile nu sunt deductibile din suma pentru proiect. Şi 

propunerea noastră este    să-i acordăm scutirea." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Nu este trecută suma aici! Ca să ştim  şi noi despre ce 

este vorba!" 

 Marius Rotar: "A fost trecută în celălalt proiect!" 

 Pop Monica Liana: "Luna trecută!" 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Dar eu cred că ar fi fost normal să fie trecută suma!" 

 Anuţa Şinar: "Este vorba de 8000 lei." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Am înţeles. Dar nu este scris!" 

 Vasile Cornea: "Hotărârea va fi făcută cu suma. Cu specificarea sumei. Să 

notaţi acolo! Alte discuţii dacă mai sunt? Nu sunt aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru şi o abţinere 

Coşeriu Sorin Nicolae." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 83/2012 

 

 

 5. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

 Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Anuţa Şinar: "Este vorba de o persoană fizică care nu are nici un venit. Are o 

casă. De fapt este a părinţilor, dar sunt morţi." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt. Supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 84/2012 

 



 6. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

 Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Anuţa Şinar: "Scutire de majorări de întârziere pentru o doamnă care are în 

întreţinere o fiică, care este studentă şi o mamă mai în vârstă." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 85/2012 

 

 7. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

 Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Anuţa Şinar: "Scutire de majorări de întârzirere pentru o clădire de pe strada 

Mureşului, nr. 95." 

 Vasile Cornea: "Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect de hotărâre" 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21  voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 86/2012 

 

 

 8. Acordarea de facilităţi fiscale  unei persoane fizice. 

 Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Este neacordare. Nu are rost să mai discutăm!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Staţi că e o greşeală! Se acordă! Se aprobă scutirea!" 

 Anuţa Şinar: "E o greşeală. Mă scuzaţi!" 

 Sandu Cornel Stelian: "Domnule preşedinte! Aici e o problemă. Pentru că zice 



că nu deţine bunuri mobile şi imobile impozabile iar în raport  scrie  aferente 

impozitului auto. Deci, deţine sau nu?" 

 Anuţa Şinar: "Domnul a avut o maşină, a vândut-o cândva şi i-au rămas 

majorările acolo. El a rămas cu majorările agăţate." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Deci ce facem? Acordăm sau nu?" 

 Anuţa Şinar: "Acordăm." 

 Vasile Cornea: "Dacă mai sunt  discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru acordarea de facilităţi." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru acordare." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 87/2012 

 

 9. Aprobarea documentaţiei tehnico-economice – faza Studiu de fezabilitate 

pentru obiectivul : „Extindere reţea de apă şi canalizare, deviere reţea apă transport 

strada Alexandru Odobescu şi Petre Ispirescu – municipiul Alba Iulia” 

 Se dă cuvântul d-nei Ana Metea care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 88/2012 

 

 10. Aprobarea documentaţiei tehnico-economice – faza Studiu de fezabilitate 

pentru obiectivul : „Extindere reţea canalizare strada Izvorului – municipiul Alba 

Iulia”.  

 Se dă cuvântul d-nei Ana Metea care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă sunt? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 89/2012. 

 



 11. Aprobarea documentaţiei tehnico-economice – faza Documentaţie de 

avizare lucrări intervenţie pentru obiectivul : „Reabilitare reţele de apă şi branşament 

zona Tolstoi – municipiul Alba Iulia”. 

 Se dă cuvântul d-nei Ana Metea care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 90/2012 

 

 12. Aprobarea bugetului suplimentar necesar a fi alocat pentru plata lucrărilor 

de reabilitare termică a blocurilor de locuinţe din cadrul programului naţional pentru 

obiectivul de investiţii : „Creşterea performanţei energetice a 7 blocuri de locuinţe cu 

226 apartamente din municipiul Alba Iulia”. 

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 91/2012 

 

 13. Trecerea din domeniul public în domeniu privat al municipiului Alba Iulia, 

scoaterea din funcţiune, casarea mijlocului fix – semnal intrare în oraş amplasat pe 

şoseaua Alba Iulia – Sebeş. 

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 



 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 92/2012 

 

 14. Completarea şi modificarea Anexei I a Hotărârii nr. 183/2009 a Consiliului 

local cu privire la aprobarea programului local multianual de creştere a performanţei 

energetice la blocurile de locuinţe din municipiul Alba Iulia.  

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 93/2012 

 15. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici fundamentaţi  în documentaţia 

de avizare lucrări de intervenţei pentru obiectivul : „Creşterea performanţei 

energetice a trei blocuri de locuinţe cu 264 apartamente din municipiul Alba Iulia”. 

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 94/2012 

 

 16. Aprobarea  documentatiei  tehnico – economice  faza „Documentatie  de  

avizare  a  lucrarilor  de  interventii”  pentru  obiectivul  “Refunctionalizare  

platforme  si  alei- zona  Tolstoi, mun. Alba  Iulia / Reabilitare  platforme  si  alei, 

inclusiv  retele  de  apa  si  canal – str. Septimius  Severus,  inclusiv  alei  si  racorduri  

de  relationare  cu  str. Calea  Motilor, str. Marcus  Aurelius,  str. Petru  Maior”.    

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 



lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 95/2012 

 

 17. Aprobarea cotizaţiei municipiului Alba Iulia la Asociaţia Intercomunitară 

de Dezvoltare Alba pe anul 2012.  

 Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Şi dat acum, înainte de şedinţă!" 

 Vasile Cornea: "Dacă  mai sunt discuţii? Dacă nu mai sunt supun la vot cine 

este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 14 voturi pentru  şi 7 abţineri 

Dărămuş Marcela Eugenia, Lupea Iulian Nelu, Barbonţa Cristian Gelu, Pleşa Gabriel, 

Hondola Liviu, Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 96/2012 

 

 18. Alocarea unor sume de bani pentru activităţi culturale. 

 Se dă cuvântul domnului Mihai Coşer care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

 Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 97/2012 

 

 19. Asigurarea sustenabilităţii proiectului Centrul Social de Urgenţă Alba. 

 Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 



partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

 Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 98/2012 

 

 20. Aprobarea criteriilor pentru repartizarea locuinţelor sociale. 

 Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

 Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Delia Cristescu: "În raportul de specialitate am precizat  că, prin dispoziţia 

Primarului se va stabili metodologia de lucru. Aş dori totuşi, dacă se poate, să trecem 

ca articol în hotărâre dacă îmi permiteţi. Mi se pare mai corect. Şi atunci să facem un 

articol 5: Se aprobă metodologia de lucru privind repartizarea locuinţelor sociale." 

 Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru 

cu amendamentu propus?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 99/2012 

 

 21. Aprobarea criteriilor pentru repartizarea locuinţelor sociale destinate 

chiriaşilor evacuaţi sau care urmează a fi evacuaţi din locuinţele retrocedate foştilor 

proprietari. 

 Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 e dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

 Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Bărdaş Horea Mihai: "De ce m-aţi scos din comisie?" 

 Vasile Cornea: "Cine v-a scos?" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Eu am lucrat cel mai mult! Pe mine m-aţi scos din 

comisie? Cine m-a scos? Nu sunt în comisie! Cine? Dar să mă purtaţi cu maşina şi nu 

mi-aţi dat benzină am fost bun!" 

 Vasile Cornea: "Vă rog să specificaţi acolo! În locul lui Vasile Cornea se tre 

domnul Bărdaş Horea Mihai!" 

 Luminiţa Fara: "Am considerat că sunt membrii comisiei sociale! Nu s-a 



constituit o comisie specială!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Dar să mă duc cu voi pe la case să nu vă bată lumea am 

fost bun!" 

 Vasile Cornea: "Supun la vot cine este pentru aprobarea acestui proiect cu 

amendamentul propus." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru şi 2 abţineri 

Barbonţa Cristian Gelu, Bărdaş Horea Mihai." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 100/2012 

 

 22. Atribuirea denumirii unor străzi. 

 Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

 Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot. Cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 101/2012 

 

 23. Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ):  

 

 Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal “LOCUINTE INDIVIDUALE SI 

REALIZARE ACCES, ALBA IULIA, STR. V. GOLDIS, NR.42B, solicitant POP 

LUCIAN VASILE, FLOREA FLORIN”, conform planului de situatie anexat, cu 

conditia ca la aprobare sa fie reglementat din punct de vedere judiric terenul destinat 

accesului la parcele.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 

publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect de 

hotărâre.” 

 Călin Hedviga: "Avizează PUZ  locuinţe individuale şi realizare acces pe strada 

Vasile Goldiş, într-o zonă aflată în interiorul parcelelor. Există o condiţie: rezolvarea 

situaţiei juridice a accesului la parcelel realizate. Este vorba de strada Vasile Goldiş şi 

accesul în interiorul incintelor." 

 Vasile Cornea: "Dacă sunt  discuţii? Nu mai sunt, atunci supun la vot cine este 

pentru avizare cu condiţia impusă.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru avizare şi o abţinere 



Barbonţa Criastian Gelu.” 

 

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUCTII INDUSTRIALE, SPAŢII DE DEPOZITARE SI 

SERVICII, ALBA IULIA, DRUM DE EXPLOATARE, solicitant GOMBOS 

REMUS”, conform planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 

publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Avizează introducere în intravilan pentru construcţii 

industriale, spaţii de depozitare şi servicii. Ne aflăm la incidenţa dintre Ampoi, 

şoseaua de centură şi calea ferată." 

   Vasile Cornea: "Dacă sunt  discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este 

pentru avizare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru avizare.” 

 

 Marius Rotar: "Numai puţin! Ştiţi că se face magistrala CFR! Este vorba de 

culoarul 4 european! Ştiţi că se lucrează la ea! Au venit în Alba-Iulia italienii care au 

câştigat lucrarea respectivă cu un birou de proiectare  foarte mare şi au nevoie şi de 

drumul paralel pentru şoseaua rapidă. Mai este loc pentru ce vor ei?" 

 Călin Hedviga: "După cum vedeţi aceasta este reglementarea. Aici este calea 

ferată.  Dunga aceea reprezintă dezvoltarea unei artere pentru două benzi de 

circulaţie. 20 de metrii. Adică, până aici, înseamnă zona de protecţie faţă de SNCFR, 

iar încă 100 metrii este zona în care ei sunt obligaţi să ceară aviz SNCFR, dacă ei 

construiesc în acest areal. Oricum terenul acesta este construibil numai partea aceasta 

galbenă, deoarece este sub incidenţa Transgazului  care dezvoltă o zonă de protecţie 

cu interdicţie de construire  de 27 metrii şi de o parte şi de alta." 

 Marius Rotar: "Ne trebuie aviz de la CFR." 

 

 Art. 3: Avizează Planul Urbanistic Zonal “ MODIFICAREA 

REGLEMENTARILOR PUG AL MUNICIPIULUI ALBA IULIA SI 

INTRODUCERE PARTIALA IN INTRAVILAN ZONA DE LOCUINTE 

INDIVIDUALE, MICESTI - STR. AZUR, solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”, 

conform planului de situatie anexat. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 

publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură. 



Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Municipiul Alba-iulia restudiază şi reglementează zona de la 

Miceşti care leagă localitatea componentă  de cartierul Orizont şi extinde intravilanul 

pe această porţiune." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

avizare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal “ CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE IN REGIM INSIRUIT, CUPLAT, IZOLAT, ALBA IULIA, STR. 

GRIGORE VIERU, solicitant MOGA TRAIAN DANIEL, NISTOR DORIN, 

SUSMAN MARIA”, conform planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 

publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "La art. 4,  în intravilanul municipiului, la staţiile de pompe de 

pe strada Grigore Vieru, fiind o zonă de interdicţie,  şi pentru a putea valorifica 

terenurile rămase între  conducte şi cartierul Orhideelor, propun aprobarea în vederea 

construirii unor locuinţe cuplate, înşiruite şi izolate pe teren." 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, atunci supun la vot cine este 

pentru avizare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 Art.5: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ CONSTRUIRE LOCUINTE 

COLECTIVE P+2+M SI SPATII PT. COMERT SI SERVICII LA PARTER STR. 

MILENIUM, nr. 1, ALBA IULIA , solicitant EIDENMULLER ELENA”, conform 

planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "La intersecţia Căii Moţilor cu strada Milenium, vis a vis de 

Kaufland se propune un bloc de locuinţe colective cu spaţii comerciale la parter           

P +3 + M." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Vreau să văd volumetria!" 



 Călin Hedviga: "Nu avem!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "De ce? Nu sunt de acord că e prea mare şi acoperă casa 

fratelui meu. Serios! Vrem să vedem un bloc şi nu ştim ce e acolo!" 

 Pleşa Gabriel: "Regimul de înălţime e admis acolo?" 

 Călin Hedviga: "Da. Regimul maxim de înălţime în zona mixtă este P + 3. 

Regimul maxim admis." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Acolo în şanţul de acţiune este podul! Dacă nu vedem! 

Numai ne arătaţi  decât 2,3 din alea rotunde! Dar nu înţeleg! De câte ori vă tot cerem  

o volumetrie şi niciodată nu ne arătaţi!" 

 Călin Hedviga: Domnul Bărdaş, această volumetrie v-aş putea-o arăta 

ipotetic!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Şi atunci ce aprob? Trei linii?" 

 Călin Hedviga: "Până proiectantul nu aprofundează funcţiunea, unde e cameră, 

unde e bucătărie, pot să vă arăt, pot să vă zic o volumetrie ipotetică care, poate nici 

măcar nu se respectă. Şi deoarece această documentaţie nu este la faza finală de 

proiectare, nu există nici la această oră o propunere foarte concretă! Puteţi să cereţi 

amânare! Eu v-am prezentat caracteristicile urbanistice, parcajele, strada, 

dimensiunea." 

 Vasile Cornea: "Alte discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 3 voturi pentru Bărdaş Horea Mihai, 

Pop Monica Liana, Marius Rotar şi 18 abţineri  Pleşa Gabriel, Hondola Liviu, Puican 

Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae, Domuţa Iulius Viorel, Popa Pavel, Paul Voicu, Sandu 

Cornel Stelian, Marius Adrian Costinaş, Ioan Bogăţan, Vasile Cornea, Cimpoeş 

Cornel Pavel, Maier Eugen, Oneţiu Cornelia Maria, Dărămuş Marcela Eugenia, 

Lupea Iulian Nelu, Barbonţa Cristian Gelu, Contor Gheorghe." 

Mircea Hava: "Când ai văzut, Horea, că sunt 99%  împotrivă, ai votat pentru! Îmi 

place de tine! Da! Să vadă presa cine e împotriva dezvoltării!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Nu e aşa! Dar eu zic că era normal să se prezinte 

volumetrie dacă se face o construcţie! Şi mai ales că e o zonă sensibilă acolo!" 

 Mircea Hava: "Fiţi atenţi la o chestie! Vă rog frumos să discutăm serios! Vis a 

vis este un bloc. Nu aţi aprobat! Să vă dea Dumnezeu sănătate! Nu pot să vă spun 

nimic!" 

 Paul Voicu: "Şi vis a vis  um ziceţi şi şi în oglindă! Numai blocuri de jur 

împrejur!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Să ni se prezinte în şedinţa de luna viitoare volumetria şi 

îl aprobăm! Dacă sunteţi de acord!" 

 Mircea Hava: "Mai vedem! Să vedem ce zic partidele!" 

 Hondola Liviu: "Peste 60 de zile!" 

 Călin Hedviga: "Această documentaţie de urbanism nu modifică  

reglementarea PUZ-ului general Alba Iulia-Miceşti. Nu face decât să intre în detaliu  

pentru a vă demostra dumneavoastră care sunt parcajele, care e relaţia cu blocul 

vecin, dacă sunt retrase." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Dar nu se vede nimic! Aceasta vă reproşăm!" 

 Paul Voicu: "Doamna Hedviga, cu alte cuvinte vreau să vă spun că în PUZ-ul 

din martie 2008 Alba Iulia-Miceşti, am votat ca să fie un regim de înălţime pentru 



aceste suprafeţe de teren. Aceasta s-a votat!" 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Propun amânare." 

 Vasile Cornea: "Sunteţi de acord să-l amânăm până când Serviciul de urbanism  

ne prezintă volumetria?" 

 Barbonţa Cristian Gelu: "Aş vrea să fac o propunere pentru viitor. Ca să nu se 

mai întâmple asemenea situaţii, să se facă practic nişte poze. Atunci s-ar vedea exact 

unde vine! Aşa este foarte greu să-ţi imaginezi! Dacă s-ar face nişte fotografii care să 

dea o idee! Aşa, cu volumetrie, fără volumetrie, nu vedem imaginea şi ceea ce este în 

jur! Nu este foarte greu să se facă nişte poze, nişte fotografii, modul în care se 

încadrează şi ceea ce este vis a vis!" 

 Mircea Hava: "Stimaţi colegi! Domnule Barbonţa, aţi jurat mai înainte, acum 

20 de minute să respectaţi Constituţia şi legile ţării! E drept că sunt multe legi şi în 

timp o să le învăţaţi! Deci, noi nu ne putem juca de-a votul! O să aveţi aici nişte 

materiale. V-am tot lăsat până acum! V-am explicat de o mie de ori: Consiliul local 

hotărăşte! Nu avizează! Nu-şi dă cu părerea decât la Diverse! E păcat că la sfârşit de 

mandat mai discutăm încă odată chestiunile acestea! Aţi votat o treabă? Aţi votat o 

treabă! Vom vota să o modificăm! Hai să nu o mai modificăm! Nu îi puneţi pe cei 

care fac lucrul acesta, care fac procesul verbal, pentru că noi le trimitem unde trebuie!       

L-am votat, rămâne votat! Pentru că s-a consemnat! Dacă nu se consemna votul şi nu 

se număra! Dacă se discuta în timpul votului era altă discuţie! Poate să-l introducă 

din nou cu modificări, pentru că aşa spune regulamentul! Poate să mai pună o liniuţă 

inversă acolo. Şi aici vreau să vă mai spun un lucru: că nu m-am amestecat pentru că 

în mod normal primarul trebuie să tacă la şedinţa de consiliu local. Încă! Să vedem 

dacă o să intrăm pe legea nouă! Pentru că este exact ceea ce înseamnă un PUZ vechi, 

aprobat de dumneavoastră, în care se dau posibilităţile de a construi ceva, cum v-a 

spus şi domnul Paul, în stânga şi în dreapta. Volumetria da! Este bine să fie făcută. 

Chiar te rog să faci pustiul acesta de bine! Cu toate că nu este nimeni obligat pe lege 

să facă treaba aceasta! Dar încercăm să-i rugăm, dacă vor  lucreze cu noi, ca să vă 

daţi seama despre ce este vorba. Dar vreau să vă spun că în lege şi peste tot nu scrie 

treaba aceasta, că trebuie să aducă cineva volumetria, decât dacă am  face noi  o 

treabă din aceasta ca să-i omorâm pe toţi! Dar e bine că ne dăm seama că nici noi nu 

avem o vedere în spaţiu legată de genul acesta. E bine să se vadă!” 

 Călin Hedviga: “Să ştiţi că în certificatul de urbanism nu se cere lucrul acesta! 

Însă, nu am nici o bază legală ca să nu promovez documentaţia dacă nu este.” 

 Vasile Cornea: “Mulţumesc! A explicat domnul Primar foarte clar.” 

 

 Art.6: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE CAMIN 

CULTURAL PACLISA, STR. CARPENULUI, NR.42B, solicitant MUNICIPIUL 

ALBA IULIA”, conform planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 



 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Municipiul Alba-Iulia vrea să desfiinţeze căminul din Pâclişa, 

având în vedere starea deteriorată  şi să construiască un alt edificiu cu aceleaşi 

funcţiuni şi cu adaptarea lui pe teren." 

 Bărdaş Horea Mihai: “Volumetria?” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 Art.7: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “DEMOLARE CONSTRUCTIE 

EXISTENTA, CONSTRUIRE SPATIU LOCUINTE PREOTI SI CENTRU DE ZI 

PENTRU ELEVI, STR. BASARABIEI, NR.6, ALBA IULIA, solicitant FUNDATIA 

“CONGREGATIA SFANTUL IOSIF”, conform planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Congregaţia Sfântu Iosif, pe strada Basarabiei demolează 

construcţia existentă şi vrea să realizeze un spaţiu aferent locuinţelor preoţilor şi 

pentru Centrul de zi pentru elevi. Terenul aferent acesteia, construcţia care se 

demolează este cea albastră şi în locul ei se face aceasta." 

 Sandu Cornel Stelian: “O volumetrie ceva?” 

 Călin Hedviga: “Fără volumetrie. Aici are o desfăşurare să vedeţi cam cât este 

construcţia în raport cu vecinătăţile.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru şi o abţinere Sandu 

Cornel Stelian.” 

 

 Art.8: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE 3 LOCUINTE 

UNIFAMILIALE IN REGIM INSIRUIT, ALBA IULIA, STR. ALEEA BAISOARA, 

NR. 58, solicitant SC MARILUC SRL”, conform planului de situatie anexat, cu 

conditia ca distantele dintre limita laterala de 3,0m si retragerea fata de aliniament la 

str. Tibru de 6,0m sa fie raportate la volumul principal exceptand bowindourile ca 

elemente iesite ale fatadelor.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 



monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect de 

hotărâre.” 

 Călin Hedviga: "Construire 3 locuinţe unifamiliale. Am solicitat documentaţie 

pentru a vă arăta dacă terenul permite realizarea  acestor trei locuinţe înşiruite. Vă 

arăt şi o volumetrie." 

 Vasile Cornea: "Alte discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este 

pentru aprobare cu condiţiile impuse de comisie.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul viceprimar Paul Voicu. 

 

  Art.9: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE SPALATORIE 

AUTO, STR. CALEA MOTILOR NR.160, solicitant DUTU LUCRETIA”, conform 

planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Pe Calea Moţilor, în dreptul arterei care duce la Vila Elisabeta, 

pe acest teren, unde este pensiunea Duţu, terenul permite realizarea unei spălătorii 

auto. Acesta este scopul documentaţiei de urbanism: modul de amplasare al 

spălătoriei auto." 

 Vasile Cornea: “Dumneavoastră aţi studiat acolo, că se fac nişte spălătorii în 

Alba-Iulia de o iei pe pereţi? Ce fel de spălătorie auto?” 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “În faţă este pensiunea iar în spate este spălătoria. Este 

proprietar! Nu se vede!” 

 Vasile Cornea: “Dar dumneavoastră v-aţi gândit că trebuie să intre la această 

spălătorie?” 

 Călin Hedviga: “Intrarea se face direct din Calea Moţilor. Acesta este fluxul de 

intrare: spală maşina şi apoi iese şi întoarce pe Calea Moţilor.” 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Este proprietar!” 

 Sandu Cornel Stelian: “Este volumetrie? Am respins până acum că nu au 

spălătorie!” 

 Bogăţan Ioan: “Dacă îmi permiteţi! Acolo este o pensiune. Spălătoria 

presupune mult zgomot în zonă. Ce se întâmplă cu cei de acolo?” 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Este pensiunea lui! Am fost acolo. În faţă este 

pensiunea iar în spate este o hală aprobată.” 

 Vasile Cornea: "Alte discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este 

pentru aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Sandu  



Cornel Stelian.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Eu mă abţin pentru volumetrie!” 

 

 Art.10: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE HALA 

PRODUCTIE  TAMPLARIE PVC SI IMPREJMUIRE, intravilanul MUNICIPIULUI 

ALBA IULIA, ALEE DIN STRADA AL. I. CUZA, solicitant SC GAMMA AXIAL 

SRL”, conform planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Construire hală de producţie tâmplărie PVC într-o zonă care 

prin funcţiune este destinată zonei industriale." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Sandu Cornel Stelian. 

 

 Art.11: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “EXTINDERE CABINET 

MEDICAL, ALBA IULIA, STR. CLOSCA, Bl.3, solicitant SC MORARIU SRL”, 

conform planului de situatie anexat  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: “Pe strada Cloşca există o extindere de cabinet medical pe 

numele de Morariu. Această extindere se doreşte a fi modificată  prin alineament la 

extinderile  dreapta-stânga. Acest document dumneavoastră l-aţi mai aprobat cu ani în 

urmă. Această documentaţie a mai fost aprobată în 2007 de dumneavoastră şi a ieşit 

din valabilitate datorită  apariţiei legii mediului care nu a lămurit situaţia extinderilor 

în anumite zone.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru.” 

 

 



 Art.12: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE SI CREERE DRUM ACCES, ALBA IULIA  STR. DIMITRIE 

ANGHEL, F.N., solicitant LAPADUS ADRIAN, ADAM MIHAI, POJAR ADRIANA 

MARIA, ROMAN CLAUDIU SI ROMAN CRISTINA VIORICA”, conform 

planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

Călin Hedviga: “Aprobare PUZ în intravilanul municipiului Alba-Iulia  care stabileşte 

zonă de locuinţe individuale, cuplate şi înşiruite.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru.” 

 

 Art.13: Se stabileste, pentru documentatiile de urbanism PUD de la art.5, art.6, 

art.7 art.8, art.9, art.10 si art.11, perioada de valabilitate de 3 ani. 

 Art.14: Se stabileste, pentru documentatia de urbanism PUZ de la art.12, 

perioada de valabilitate pana la aprobarea noului PUG al municipiului Alba Iulia. 

 Călin Hedviga: „Articolele 13 şi 14 vă propun termenele de valabilitate pentru 

articolele aprobate anterior. 

 Vasile Cornea:  "Supun la vot cine este pentru aprobarea perioadei de 

valabilitate." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru."  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 102/2012. 

 

 Revine în sala de şedinţă domnul viceprimar Paul Voicu. 

 

 24. Aprobarea vânzării prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în 

Alba Iulia, str. Călăraşi, nr. 15. 

 Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Inurean Ioan: „Este vorba de o vânzare directă în curte la SC Matin, parcela 

rămasă, pentru că la momentul când am vândut celelalte parcele, figura pe Statul 

Român. A urmat trecerea pe municipiu şi ca urmare putem să vindem şi această 

parcelă.” 

 Vasile Cornea: „Cu 43 euro/mp?” 



 Inurean Ioan: „Da. Cu 43 euro/mp.” 

 Vasile Cornea: „Cu TVA inclus?” 

 Inurean Ioan: „Da.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 103/2012 

 

 Revine în sală domnul consilier Sandu Cornel Stelian. 

 Părăseşte sala de şedinţă doamna consilier Dărămuş Marcela Eugenia. 

 

 25. Aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor spaţii situate în Oarda de 

Jos, str. Biruinţei, în clădirea fostului CAP. 

 Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Inurean Ioan: „La Oarda, în spaţiul fostului CAP, pe strada Biruinţei mai avem 

o cameră la parter şi două camere la etaj unde avem gazul. Arată destul de deplorabil. 

Dar avem cerere să le folosească pentru spaţiu comercial. Facem licitaţie publică. 

Comisia a propus 100 euro/lună plus reparaţiile de rigoare.” 

 Vasile Cornea: „Vă întreb ceva. Acolo ştiu că e dispensar medical. Da?” 

 Inurean Ioan: „Nu e acolo!” 

 Popa Pavel: „E în aceeaşi curte dar vis a vis.” 

 Mircea Hava: „Dumneavoastră nu vindeţi pe lună! Vindeţi pe metrii pătraţi, 

kilometrii pătraţi, hectare!” 

 Marius Adrian Costinaş: „E chirie!” 

 Mircea Hava: „Dar şi chiria se dă la metru pătrat! O să vi se întoarcă înapoi  ca 

şi alte chestii  pe care le-aţi făcut fără să mă întrebaţi!” 

 Bărdaş Horea Mihai: „Staţi o secundă să- întreb pe domnul secretar! Cum e: pe 

lună sau pe metru pătrat?” 

 Marcel Jeler: „Pe lună!” 

 Bărdaş Horea Mihai: „Serios? Închirierea se face pe lună sau pe metru pătrat?” 

 Inurean Ioan: „Pe metru pătrat.” 

 Bărdaş Horea Mihai: „Nu răspundeţi dumneavoastră în locul domnului 

secretar! Că la DNA nu răspunde domnul secretar! Că răspund eu cu tine! Tăceţi şi 

lăsaţi-l să răspundă! 

 Marcel Jeler: „Pe metru pătrat pe lună. Nu e aşa Doru?” 

 Inurean Ioan: „Nu. Daţi-mi voie să vă explic. Serviciul de specialitate pe care îl 

conduc a propus, conform hotărârilor precedente, preţul de 4,12 lei/mp/lună. În 

comisie s-au făcut calculele şi s-a constatat că ar fi mai bine să majorăm chiria şi să 

exprimăm pentru întregul spaţiu de  51,96 metrii direct în echivalentul la 100 euro.” 



 Coşeriu Sorin Nicolae: „Atunci nu mai e 4 sau 5. E mai mult!” 

 Bărdaş Horea Mihai: „4 lei.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Era un euro şi aşa e doi euro!” 

 Inurean Ioan: „Domnul Primar! În raport noi am prevăzut 4,12 lei/mp. Comisia 

a făcut calculul şi a ajuns la concluzia că mai bine majorează şi exprimăm în euro 

echivalentul  celor 51 de metrii pe care-i avem acolo.” 

 Marcel Jeler: „Dar  e pe lună, pe an sau pe ce?” 

 Inurean Ioan: „Pe lună.” 

 Mircea Hava: „Domnule! Eu am mai spus odată şi o mai spun! Respectaţi ceea 

ce înseamnă legile în România! Nu puteţi să închiriaţi cu săculeţu sau cu grămăjoara! 

Trebuie într-un sistem metric de nu mai ştiu câte sute de ani, de la ocaua lui Cuza! Şi 

aşa trebuie discutat! Dacă vreţi aşa! Comisia trebuie să facă ceea ce trebuie să facă! 

4,91 lei/mp? Porniţi de acolo! Licitaţia va spune! Lei/mp!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Şi caietul de sarcini trebuie modificat în sensul 

acesta, pentru că nu e bine cum e stabilit aici la art. 4.” 

 Vasile Cornea: „Comisia ce a hotărât?” 

 Oneţiu Cornelia Maria: „Favorabil. Cu 100 euro am început.” 

 Mircea Hava: „Împărţiţi!” 

 Bărdaş Horea Mihai: „8 lei e bine?” 

 Mircea Hava: „100 împărţiţi la ce trebuie!” 

 Puican Ioan: „2 euro/mp/lună.” 

 Inurean Ioan: „Trebuie în lei! 8 lei/mp.” 

 Ioan Bogăţan: „Domnul Domuţa, aţi spus că aveţi ceva obiecţiuni?” 

 Domuţa Iulis Viorel: „Nu mai am!” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru cu amendametul propus." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru şi 3 abţineri Pop 

Monica Liana, Domuţa Iulius Viorel, Barbonţa Cristian Gelu."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 104/2012 

 

 26. Revocarea Hotărârii nr. 173/2008 a Consiliului local şi aprobarea închirierii 

prin licitaţie publică a imobilului – Centrala Termică nr. 31. 

 Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Inurean Ioan: „La proiectul nr. 26, probabil că vom avea aceeaşi problemă 

întrucât propunerea comisiei de închiriere a CT nr. 31 era de 200 euro/lună. Probabil 

va trebui să refacem calculul.” 

 Sandu Cornel Stelian: „5 lei iese.” 

 Vasile Cornea: „Se poate împărţi suma.” 

 Paul Voicu: „5 lei.” 



 Vasile Cornea: „5 lei/mp/lună.” 

 Paul Voicu: „Oricum e licitaţie la amândouă.” 

 Marius Rotar: „Sigur că da!” 

 Coşeriu Sorin Nicolae: „E vorba de o centrală termică pe strada Gemina. 187 

mp. Mi se pare puţin preţul de pornire!” 

 Inurean Ioan: „E bine. Dacă aţi cunoaşte situaţia de acolo!” 

 Pleşa Gabriel: „Are dreptate domnul Inurean!” 

 Coşeriu Sorin Nicolae: „E o întrebare.” 

 Inurean Ioan: „Domnul Paul, ar fi bine să indemnizăm şi terenul aferent pentru 

că au drept şi pe teren! Terenul din curte.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru aprobarea acestui proiect cu propunerea de 5 lei/mp/lună." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 105/2012 

 

 27. Aprobarea încheierii unui contract de constituire a dreptului de superficie şi 

acces la utilităţile publice asupra unui imobil (teren).    

 Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Inurean Ioan: „Este un contract de superficie pentru Renel.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot  cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 106/2012 

 

 28. Transmiterea în folosinţă gratuită către Poliţia Locală a municipiului Alba 

Iulia a unui spaţiu situat în incinta Stadionului Unirea Alba.  

 Proiectul este retras de pe ordinea de zi. 

 

 29. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 7587/176/2010, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia.  

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

neînsuşire." 



 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru neînsuşire."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 107/2012 

 

 30. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 1700/176/2012, aflat pe rol la 

Judecătoria  Alba Iulia.  

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Aurica Groza: „Însuşire de expertiză privind rectificare de suprafaţă. Suntem 

pe strada Traian. Aici a fost o parte din teren pe municipiu. S-a vândut cota aferentă 

dar diferenţa îi aparţine omului.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi pe marginea acestui proiect? Nu   sunt,  

aşadar supun la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 108/2012 

 

 31. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 994/176/2012, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Aurica Groza: „Tot însuşire de expertiză pe strada Ferdinand.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 109/2012 

 

 32. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 10594/176/2011, aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 



 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 110/2012 

 

 

 33. Atribuirea în proprietate  a terenului aferent caselor particulare. 

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 111/2012 

 

 34. Transmiterea dreptului de proprietate a terenului către Parohia Ortodoxă 

Română Cetate I Alba Iulia, str. Ion Alexandru.  

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 112/2012 

 

 35. Transmiterea în folosinţă gratuită a terenului aferent Parohiei Ortodoxe 

Cetate II. 

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  



 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 113/2012 

 

 36. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra CT 29. 

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 114/2012 

 

 37. Acceptarea donaţiei unui imobil (drum) de către Consiliul local al 

municipiului Alba Iulia pentru terenul situat în Francisca. 

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 115/2012 

 

 38. Parcelarea şi înscrierea dreptului de proprietate asupra unui teren situat pe 

str. Traian, nr. 8. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

  Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 116/2012 

 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Cimpoeş Cornel Pavel. 



 39. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de ordine şi siguranţă 

publică al municipiului Alba-Iulia. 

 Se dă cuvântul domnului Joldeş Constantin care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Vasile Cornea: "Este raportul poliţiei." 

 Pop Monica Liana: "Planul de ordine." 

 Vasile Cornea: "Comisia din care fac parte şi eu, am asistat la aprobarea 

planului de ordine şi siguranţă publică. Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la 

vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul  a fost votat cu 19 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 117/2012 

 

 Revine în sală domnul consilier Cimpoeş Cornel Pavel. 

 

 

 40. Proiect de hotărâre privind susţinerea financiară a Colegiului Tehnic 

"Alexandru Domşa"  Alba-Iulia de către Consiliul local al municipiului Alba-Iulia în 

vederea derulării proiectului "Maşina ta, o repar eu!" din cadrul POSDRU, AP 2 

"Corelarea învăţării pe tot parcursul vieţii  cu piaţa muncii", D.M.I. 2.1 "Tranziţia de 

la şcoală la o viaţă activă". 

 Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: “Domnule preşedinte! Materialul acesta l-am primit 

doar azi! Eu vreau să vă întreb: nu era normal, s-au poate că s-a întâmplat lucrul 

acesta, ca în momentul în care s-a depus sau a existat intenţia depunerii acestui 

proiect pentru aprobarea susţinerii financiare nu trebuia anunţată Primăria?  Mi se 

pare puţin cam forţată treaba.” 

 Vasile Cornea: “Vă explică domnul inspector!” 

 Sandu Cornel Stelian: “Teoretic se putea. Dar condiţiile au fost altele. Dânşii 

ştiau că vor primi spre finanţare 30%. Şi s-a redus. Nu au primit decât 10%. Pentru că 

dacă primeau integral şi se făceau rambursări la termenele care sunt stabilite de lege, 

45 de zile, nu mai aveau nevoie de aceşti bani. Sau poate nu aţi înţeles! Banii aceştia 

vor fi rambursaţi! Banii aceştia le sunt necesari pentru a putea derula activităţile, 



urmând ca apoi să fie rambursaţi. Sunt un fel de împrumut!” 

 Coşeriu Sorin Nicolae: “Nu ştiu! Eu am citit aşa, la repezeală proiectul! Nu ştiu 

dacă e un împrumut! Eu ştiu că trebuie o cotă parte şi din partea celui care aplică 

proiectul!” 

 Sandu Cornel Stelian: “Este 2%. Şi i-a pus şcoala din fonduri proprii. Este 

domnul director aici şi poate să vă explice.” 

 Domnul director: “Proiectul l-am scris în 2009. În 2010 am fost acceptat şi a 

început derularea în 2011. Eu am mizat pe următorul lucru. Nu ştiu! Poate aţi văzut şi 

bugetul  pe care l-aţi aprobat în şedinţa de consiliu pentru noi! Mereu ne-am silit şi 

am obţinut nişte fonduri din extrabuget. Dar acum, în perioada aceasta de criză ni s-

au diminuat fondurile şi am sperat că duc acest proiect fără să fac apel la Consiliul 

local. Am ajuns în impas! Rambursul a venit mai târziu. Aşa cum  a spus şi domnul 

inspector general, prefinanţarea în loc să fie 30% a fost numai 10% şi avem nevoie de 

aceşti bani  pentru a finaliza." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Cât la sută din valoarea proiectului este 

nerambursabilă?" 

 Sandu Cornel Stelian: "2%." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Am înţeles!" 

Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru." 

"Fiind supus la vot proiectul  a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 118/2012 

 

 

 41. Proiect de hotărâre privind prelungirea schimbului de destinaţie a clădirii 

fostului Grup Şcolar Metalurgic Alba-Iulia, situat în strada Al. I. Cuza, nr. 23, 

municipiul Alba-Iulia în Incubator de Afaceri. 

 Se dă cuvântul d-nei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din   partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul  a fost votat cu 20 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 119/2012 

 

  42. Proiect de hotărâre privind împuternicirea Primarului municipiului Alba-

Iulia pentru angajarea unui expert judiciar. 

 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 



disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Îl împuterniciţi sau cereţi împuternicirea?" 

 Vasile Cornea: "Cerem împuternicirea! Consiliul local împuterniceşte!" 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul  a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere 

 Barbonţa Cristian Gelu."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 120/2012 

 

 Vasile Cornea: "Să trecem la diverse." 

 

 1. Vasile Cornea: "Avem raportul de deplasare cu nr. 23965/30. 03. 2012 al 

domnului Primar Mircea Hava la Chişinău. Dacă aveţi întrebări?" 

 Mircea Hava: "Pot să vă spun că în decurs de 4 ore am vorbit de 5 ori câte 10 

minute. A fost o chestie chiar interesantă, mai ales expoziţia prezentată de doamna 

Blandiana şi soţul dânsei legate de comunism. Am dus cărţile. Aceleaşi discuţii pe 

care le ştiţi, pentru că toată lumea este împărţită! Păcat că este împărţită!  Poate se 

descurcă aşa cum pot şi ei! E greu! Foarte mulţi ar vrea să vină să vadă ceea ce 

înseamnă România. Eu le-am povestit foarte mult despre ceea ce înseamnă fonduri 

europene, de care ei au foarte mare nevoie. Singura şansă ca să prindă aşa ceva este 

să accepte să trecem încă odată Prutul. Pentru că altfel nu vor intra în Uniunea 

Europeană! Pentru că ei nici măcar nu sunt în preaderare! Atenţie! Nici măcar nu 

există intenţie! Avem încă un program cu ei în care vor să se apuce să încerce cu ceva 

bani, să găsim ceva bani să refacă nişte clădiri istorice. Sunt trei clădiri. Nu prea au ei 

multe clădiri istorice rămase în picioare pentru că în 1941, când au plecat ruşii de la 

ei au avut grijă să bombardeze totul. În 1944 iarăşi au bombardat. Chişinăul a fost 

distrus de două ori în proporţie de 80%. Îmi place Chişinăul foarte mult pentru că nu 

este deloc sufocat. Cam aceasta este chestiunea." 

 

 2. Inurean Ioan: "Este o notă de informare. Vă prezint eu situaţia. Domnul 

Bumbu Viorel pentru spaţiul de aici, de lângă piaţă, din apropierea noastră solicită 

scutirea de majorări şi penalităţi din ultimii doi ani, de când nu mai poate el plăti 

motivând că a închis spaţiul  şi nu mai funcţionează. Şi e situaţia grea de criză. Nu 

pot să fac eu această scutire! Eventual prin programul doamnei Şinar să încercăm să-l 

ajutăm cumva, eventual de majorări şi penalităţi. Dar eu am prezentat situaţia în 

raport cu ceea ce dânsul a cerut de la Consiliul local." 

 Mircea Hava: "Eu am trimis solicitarea şi la Direcţia venituri." 

 Inurean Ioan: "Am vorbit cu colega. A zis că nu a ajuns adresa la dânsa. 

Încercăm să vedem pentru şedinţa viitoare, să vedem ce putem face pentru 

dumnealui." 

 Marcel Jeler: "Se va întocmi un proiect de hotărâre pentru şedinţa viitoare." 



 Vasile Cornea: “Supun la vot dacă sunteţi de acord cu întocmirea unui proiect 

de hotărâre pentru şedinţa viitoare.” 

 “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.” 

 

 3. Vasile Cornea: "O altă adresă cu nr. 21826/2012 vine de la Prefectură 

privind Hotărârea nr. 355/2012. Domnul Pleşa, SC Viva Metal.  Aici este o situaţie, 

domnilor!" 

 Inurean Ioan: "E o situaţie. Nu s-a creat precedent. Noi nu am încasat 

deocamdată decât restanţele de la SC Viva Metal. Cele 200 de milioane. Acum o 

analizăm şi dispunem! Probabil, în şedinţa următoare, după ce vom discuta cu domnii 

de la Prefectură poate venim cu retragerea hotărârii şi facem hotărâre prin licitaţie 

publică. Situaţia e încâlcită întrucât domnul ocupă o construcţie provizorie, într-

adevăr. Dar toate terenurile luate sunt tot ale dumnealui.  Vom merge şi vom discuta 

cu colegii de la Prefectură." 

 Mircea Hava: "Terenul?" 

 Inurean Ioan: "Terenurile din spate le-a cumpărat de la SC Apro Horea, celălalt 

l-a concesionat de la Primăria municipiului Alba-Iulia, în spate este digul şi în faţă 

este drumul de acces. În condiţiile acestea putem discuta de o licitaţie publică pentru 

acest teren dacă nu ajungem la o înţelegere cu colegii de la Prefectură. Săptămâna 

viitoare avem întâlnirea de care discutăm." 

 Marius Rotar: "La ce înţelegere să ajungeţi cu domnii de la Prefectură? E 

lege!" 

 Mircea Hava: "Eu nu înţeleg! Voi discutaţi chestiuni de lege! Ştiţi ce ar trebui 

să fac?  Să propun Consiliului local să sancţioneze pe toţi cei care au scris proiectul 

acesta. Este total ilegal! Nu mai daţi din mâini! Este ilegal! Şi ştiţi prea bine de ce 

este ilegal! Citiţi textul de lege! Şi domnul Pleşa a fost la Prefectură şi la domnul 

Prefect! Nu se poate face nimic! Îl vindem la licitaţie şi nu o să vină nimeni să-l 

deranjeze! Eu atât v-am spus! Şi atunci v-am spus: vedeţi ce faceţi!" 

 Inurean Ioan: "Proiect prin care retragem hotărârea aceasta. Aceasta este 

soluţia!" 

 Pleşa Gabriel: "Doar o rugăminte! Nu mai faceţi referire la domnul Pleşa! E 

vorba de Viva Metal!" 

 Vasile Cornea: "Mă scuzaţi, domnul Pleşa!" 

 Pleşa Gabriel: "Nu sunt administrator acolo! Sunt doar un simplu acţionar! Vă 

rog să discutaţi de Viva Metal! Nu scrie nici unde numele meu!" 

 Vasile Cornea: "Vă rog să mă scuzaţi! Supun la vot dacă sunteţi de acord cu 

iniţierea unui proiect de hotărâre pentru şedinţa viitoare.” 

 “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.” 

 

 4. Vasile Cornea: "O altă adresă cu nr. 21822/22. 03. 2012  este de la 

Prefectură privind evaluarea domnului secretar." 

 Marcel Jeler: "Atunci am zis 12 voturi. Ei nu sunt de acord. Spun că şi cu 11 

voturi trecea proiectul. Dacă matematica arată că jumătate plus unu este 10 jumătate 

plus unu e 11 jumătate! Dar dacă ei zic 11, 11 să fie!" 

 Mircea Hava: "Domnul secretar, îmi pare rău că nu aţi adus legea! Citiţi legea!" 



 Marcel Jeler: "Aşa este legea: jumătate + 1, domnul Primar!" 

 Mircea Hava: "Citiţi legea! Citiţi ce înseamnă majoritate şi interpretare care 

spune: de exemplu, la votarea bugetului tot majoritate! Este această interpretare la 

buget, chiar să nu fie majoritate înseamnă cei mai mulţi! Dacă într-o parte sunt 10 şi 

într-o parte sunt 11, majoritatea înseamnă 11. Ce vreţi? Scrie în lege clar! Şi este 

această interpretare ca la buget să fie o majoritate calificată  care tot aceasta înseamnă 

dacă ne uităm în DEX." 

 Marcel Jeler: "Eu zic că soluţia ar fi să-l aprobăm încă odată." 

 Mircea Hava: "Treaba dumneavoastră!" 

 Paul Voicu: "Domnul secretar, eu vreau să vă întreb ceva. Viceprimarul cu câte 

voturi se votează?" 

 Mircea Hava: "Cu majoritatea consilierilor. Cu unsprezece!" 

 Paul Voicu: "Cu câte? Cu 12 sau cu 11?" 

 Mircea Hava: "Cu 11." 

 Paul Voicu: "Şi atunci de ce mai discutăm? E clar!" 

 Mircea Hava: "Domnilor, mergeţi la DEX să vedeţi ce înseamnă  majoritate din 

lege!  Măcar acum în ceasul al doisprezecelea, respectaţi-le!" 

 Paul Voicu: "Eu zic că nu mai trebuie să pregătim nici un proiect şi nici să 

votăm! S-a votat cu 11! E adoptat! Trebuie iar făcut proiect şi votat?" 

 Marcel Jeler: "Da. Pentru că aşa au zis! Acum eu..." 

 Paul Voicu: "Domnul avocat, cum este?" 

 Marius Adrian Costinaş: "E adoptat!" 

 Pop Monica Liana: "În hotărâre apare cu "nu". Trebuie proiect! Apare "nu"!" 

 Mircea Hava: "Domnul viceprimar! Mai devreme v-am spus că în Consiliul 

local dumneavoastră nu constataţi! Dumneavoastră hotărâţi! Trebuie altă hotărâre! 

Hotărârea a apărut! Dacă înainte de a apărea hotărârea se constata chestia aceasta, era 

altă discuţie!" 

 Marcel Jeler: "Şi am întrebat ce înseamnă a lua la cunoştinţă! Am discutat şi 

trebuie să-l votăm din nou." 

 Marius Adrian Costinaş: "Eu zic că, teoretic, ar trebui să constatăm că ea a fost 

adoptată." 

 Sandu Cornel Stelian: "Cu 11 voturi pentru." 

 Marius Adrian Costinaş: "Doar e o procedură prealabilă. Cred că mai trebuie 

supus încă odată la vot. Atunci, eventual, Consiliul local constată că a fost adoptată 

legal la şedinţa din data respectivă, o revocă şi emite o nouă hotărâre." 

 Mircea Hava: "Trebuie altă hotărâre!" 

 Marius Adrian Costinaş: "Tot printr-o hotărâre se revocă." 

 Vasile Cornea: “Supun la vot dacă sunteţi de acord cu întocmirea unui proiect 

de hotărâre pentru şedinţa viitoare.” 

 “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.” 

 

 5. Inurean Ioan: "Domnul preşedinte, avem o problemă pe care noi, în fiecare 

şedinţă o prezentăm. Sunt solicitări prin care se cer scutiri  sau reduceri a 

cuantumului chiriilor, a concesiunilor. O astfel de cerere cu nr. 14806/28. 02. 2012 

este a domnului Mureşan Tiberiu prin care ne cere să demolăm construcţia pentru că 



el nu mai poate plăti." 

 Paul Voicu: "Domnul Inurean! Aţi prezentat direct sfârşitul! Nu este vorba de 

construcţie! Este vorba de o extindere a unui balcon unde nu este spaţiu comercial, 

unde nu este închiriat, subînchiriat, nu este o activitate comercială şi omul la preţul la 

care i s-a dat concesiunea nu mai poate plăti. E altceva decât am discutat până acum!" 

 Inurean Ioan: "Adresa aceasta cere!  De la 25 de euro să reducem la 15 euro. Ar 

trebui să luăm o decizie unitară pentru toate contractele pe care le avem  şi unde legea 

permite." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Dacă îmi permiteţi! Vreau să întreb dacă este legal  

printr-o hotărâre să reducem preţul acestei concesiuni cu 10-15 euro? Să facem pentru 

toată lumea pentru că pe mai mulţi comercianţi criza i-a afectat şi normal ar fi să 

venim şi noi în întâmpinarea lor! Dacă se poate! Şi legal!" 

 Marcel Jeler: "Eu cred că nu! Eu cred că individual ar trebui!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Atunci nu mai are rost să le discutăm, de moment ce nu 

se poate legal! Eu cred că cererile acestea ar trebui stopate!" 

 Mircea Hava: "Unde e negociere între Consiliul local, între Primărie cu 

hotărâri şi nu a fost licitaţie, da! Pentru că la licitaţie a fost altă discuţie!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Şi atunci se poate pregăti un proiect pe tema aceasta?" 

 Inurean Ioan: "Aceasta trebuie discutat într-o comisie!" 

 Maier Eugen: "După cum am citit aici a concesionat, a făcut un magazin  ca să 

îl închirieze, că nu mai are clienţi şi ceva de genul acesta. În momentul în care vom  

ceda unei persoane  vor fi avalanşe." 

 Vasile Cornea: “Alte discuţii? Dacă un mai sunt supun la vot cine este pentru 

respingerea acestei solicitări?” 

 Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru respingere.” 

 

 6. Vasile Cornea: "O altă cerere cu nr. 23707/29. 03. 2012 este din partea 

Salprestului prin care ne informează că au probleme cu recuperarea banilor de la 

asociaţiile de proprietari. Ce putem să facem noi, domnul viceprimar?" 

 Pleşa Gabriel: "E societate privată! Ştiu cum să recupereze banii! Să se  

adresează avocaţilor! Există case de avocatură! Regretăm, dar peste tot în economie 

sunt probleme!" 

 Mircea Hava: "Răspunsul din partea mea va fi legat de faptul că ar trebui să 

discute cu asociaţiile de proprietari. O să fac o sesizare Prefectului legat de Gardă, de 

cutare şi cutare, care ar trebui să se ocupe şi de chestiunile acestea, nu numai de 

altceva! Adică, dacă asociaţia de proprietari nu plăteşte, nu se ridică şi iar este 

mizerie! Şi pe urmă, conform Ordonanţei nr. 20, dată de guvernul Năstase, suntem 

noi obligaţi să-l ridicăm! Şi atunci iar avem miliarde de lei pentru treaba aceasta! Şi 

din aceasta iar se face un sport. Exact cum spuneaţi înainte cu spaţiile comerciale. De 

ce să plătim? Că le ridică Primăria! Mai ales că acum începe campania electorală şi 

abia aştept să văd oameni care se pozează cu gunoaiele! Eu mă pozez cu lucruri 

frumoase!" 

 

 7. Vasile Cornea: "Societatea comercială Glow SRL  prin adresa nr. 23599/29. 

03. 2012 solicită scutirea de la plata chiriei pe perioada septembrie 2011- martie 



2012."  

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Nu ştim despre ce este vorba!" 

 Vasile Cornea: "Domnul Inurean, puteţi să explicaţi despre ce este vorba?" 

 Inurean Ioan: "SC Glow are un contract de asociere  cu Primăria în Şanţurile 

Cetăţii. Se solicită scutirea de la plata taxelor aferente contractului pe perioada cât 

şanţurile sunt blocate de lucrările la latura de vest." 

 Vasile Cornea: "Practic a fost blocat şanţul. Am aprobat mai înainte la alţii şi 

putem aproba şi această cerer. Dar trebuie proiect." 

 Vasile Cornea: “Supun la vot dacă sunteţi de acord cu întocmirea unui proiect 

de hotărâre pentru şedinţa viitoare.” 

 “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.” 

 

 8. Vasile Cornea: "Mai avem la diverse o solicitare a Asociaţiei Ryma." 

 Cristina Cândea: "Vă supun atenţiei dumneavoastră o solicitare prin care vă 

rugăm să ne sprijiniţi iniţiativa  şi să ne acordaţi sprijinul financiar necesar pentru 

desfăşurarea primelor două evenimente ale anului 2012 organizate de Asociaţia 

Ryma. Este vorba de a patra ediţie a festivalului Play for May în perioada 3-6 mai şi a 

cincea ediţie  a Festivalului de Film de Foarte Scurt Metraj. Aş vrea să ne acordaţi 

încrederea şi sprijinul dumneavoastră financiar. Suntem singurul centru cultural din 

oraş  şi solicităm sprijinul dumneavoastră de 7000 euro, având în vedere că bugetul 

pentru cultură pentru anul acesta este de 900000 euro." 

 Vasile Cornea: "Va trebui să iniţiem un proiect de hotărâre." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Am două întrebări. Scrie aici: "pe baza unei promisiuni 

verbale de susţinere din partea dumneavoastră". Vă rog să-mi spuneţi cine a făcut 

promisiunea?" 

 Mircea Hava: "Eu!" 

 Cristina Cândea: "Domnul Primar! Noi am predat un calendar de 2 evenimente 

culturale pentru anul acesta." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Am înţeles. Şi a doua întrebare: şi de 1 Decembrie şi de 

zilele oraşului, noi aprobăm nişte sume de bani pentru care nu avem sau nu putem să 

vedem dacă sumele sunt cheltuite corect. Nu avem nici o justificare, nimeni nu ne 

face vreo informare asupra acestor sume de bani şi dacă aceste sume de bani au fost 

cheltuite conform scopului şi hotărârii! De foarte multe ori, şi aici aş vrea să vă spun 

o chestie care pe mine mă deranjează, chiar dacă e ultimul meu mandat de consilier 

local, să vă spun că deşi fac solicitări prin care cer verificarea acestor sume, niciodată 

nu mi se răspunde! Să ajungen noi, Consiliul local, bătaia de joc a altora, a celor la 

care am dat banii! Am făcut două solicitări! La nici una nu mi s-a spus cum s-au 

cheltuit aceşti bani! Şi aici aş fi cerut şi la Ryma să vedem cum s-au cheltuit. Există 

hotărâre prin care se spune că răspunde cutare sau cutare de modul în care s-au 

cheltuit banii. Am făcut de două luni o hârtie! Nici măcar un răspuns! Nici să nu mi-l 

mai dea! Consilierii de cultură să şi-l ţină, că au ajuns să dirijeze banii! Am ajuns de 

râde lumea de noi!" 

 Cristina Cândea: "Vreau să vă spun că am primit un telefon ca într-o oră să 

aduc o justificare pentru suma de 2585 lei pe care ne-aţi acordat-o în cadrul 

proiectului Spaţii Verzi. În 40 de minute am adus un raport de 40 de pagini plus 



facturile aferente plus activităţile pentru care dumneavoastră ne-aţi dat bani. 

Întotdeauna s-a depus justificarea acestor sume  şi o să continuăm să o facem. Noi 

putem să justificăm toate sumele." 

 Pleşa Gabriel: "Un minut de atenţie domnilor colegi! Să ştiţi că de foarte multe 

ori am alocat sume pentru activităţi culturale şi nu ni s-a adus nici o justificare. 

Asociaţia Ryma justifică sumele!  Şi vreau să vă spun că Asociaţia Ryma face lucruri 

frumoase pe bani puţini." 

 

 9. Bărdaş Horea Mihai: "Am rugat-o pe doamna Moldovan  să-mi spună 

pentru că în intersecţia Gheorghe Doja-Mărăşeşti este moloz lăsat acolo în urma 

asfaltării. Este o mizerie de nedescris!" 

 Silvia Moldovan: "O să-l curăţăm!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Şi am mai vrut să vă aduc aminte ritmul de lucru al celor 

de pe strada Mureşului din Bărăbanţ. Fac mai mult ciubucuri pentru ei decât 

lucrează!" 

  

  

 III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe luna 

martie. 

 

 Vasile Cornea: "Propun ca şedinţa ordinară pentru luna aprilie 2012 să aibă loc 

în data de  27 aprilie 2012." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 

 Vasile Cornea: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt şi alte discuţii  

declar şedinţa închisă.”  

 

Alba Iulia, 30 martie 2012 

 

PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,    SECRETAR 

Consilier       Marcel Jeler 

                   Vasile Cornea 


